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                                                                                                                       V Turnově 1. 3. 2023 
 

Zápis 
z pracovního jednání Řídicího výboru (ŘV) projektu 

CZ.02.3.68/0.0/0.0/20_082/0021096 MAP Turnovsko III, 
které se uskutečnilo 

v zasedací místnosti č. 319 budovy historické radnice, Antonína Dvořáka 335, Turnov 
dne 1. 3. 2023 od 14:00 hodin 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 
1) Zahájení 

Předsedkyně Řídicího výboru Mgr. Petra Houšková přivítala přítomné členy a seznámila 
je s programem dnešního jednání. Z organizačních důvodů bylo změněno pořadí 
projednávaných bodů.  
 

2) Akční plán, strategický rámec (schvalování) 
Jedná se o aktualizované dokumenty, které obdrželi všichni e-mailem. RNDr. Rölc, Ph.D. 
seznámil přítomné s provedenými změnami nejdříve v dokumentu Strategický rámec, 
které spočívaly hlavně v drobných technických úpravách a stylistice.  
 
Přítomní členové ŘV neměli k dokumentu žádné dotazy ani připomínky, proto bylo 
přistoupeno k hlasování. 
 
Hlasování: Kdo schvaluje aktualizovaný Strategický rámec?        
             
Pro: 12                    Proti: 0                     Zdržel se: 0 
 
Usnesení: Řídicí výbor tímto schvaluje aktualizovaný Strategický rámec.    
 
 
RNDr. Rölc, Ph.D. poté představil aktualizovaný Akční plán včetně aktivit spolupráce.  
 
Přítomní členové ŘV neměli k dokumentu žádné dotazy ani připomínky, proto bylo 
přistoupeno k hlasování. 
 
Hlasování: Kdo schvaluje aktualizovaný Akční plán včetně aktivit spolupráce?        
             
Pro: 12                    Proti: 0                     Zdržel se: 0 
 
Usnesení: Řídicí výbor tímto schvaluje aktualizovaný Akční plán včetně aktivit 

spolupráce.   
 

3) Investiční priority (schvalování)  
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Podklady byly zaslány členům ŘV předem. Ředitelé škol i zřizovatelé byli e-mailem 
vyzváni k aktualizaci projektových záměrů. Změny v dokumentu jsou označené 
červeným písmem. Dokument byl zveřejněn také na webových stránkách projektu v části 
Dokumenty k připomínkování. 
 
Mgr. Houšková vznesla požadavek na změnu částky u projektu Waldorfské MŠ Turnov 
na 30 mil. Kč. Údaj byl tedy na místě změněn. Zároveň doporučila informovat zřizovatele 
škol v menších obcích o vhodnosti včasné přípravy projektové dokumentace s ohledem 
na omezený čas po vyhlášení výzvy. 
 
Nikdo další nevznesl k dokumentu připomínky, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Hlasování: Kdo schvaluje aktualizované Investiční priority?        
             
Pro: 12                     Proti: 0                     Zdržel se: 0 
 
Usnesení: Řídicí výbor tímto schvaluje Investiční priority.    
  
 
Po tomto bodu jednání se předsedkyně ŘV omluvila z důvodu dalších povinností 
a pověřila místopředsedu ŘV Mgr. Bártu vedením jednání. 
 

4) Aktuálně z projektu, evaluace 
Ing. Krupařová podala stručnou informaci o současných aktivitách projektu: 
- Probíhala aktualizace investičních priorit a dalších dokumentů.  
- Zpracovali jsme 1. vyhodnocení Ročního akčního plánu. 
- Pracujeme na aktualizaci dokumentu MAP – postupně aktualizujeme jeho jednotlivé 

části. 
- Iniciovali jsme zapojení ORP Turnov do projektu Eduzměny.  
- Probíhá pravidelné setkávání pracovních skupin. 
- Probíhá povinná evaluace. 
- Probíhají přípravy podkladů pro nový projekt MAP Turnovsko IV. (současný projekt 

končí v srpnu 2023, od září chceme realizovat výše uvedený pokračovací projekt). 
 
Evaluace 
Jedná se o povinnou součást projektu v předepsané struktuře. V prosinci jsme v rámci 
jednání ŘV per rollam schvalovali evaluační plán. Nyní rozesíláme dotazníky, které 
připravila externí evaluátorka. Dotazníky nejsou úplně vhodné na elektronické 
vyplňování, ale podoba dotazníku byla určena právě externí evaluátorkou, která bude 
dotazníky zpracovávat a vše bude součástí závěrečné zprávy. 

 
Přítomní vzali informaci na vědomí.  

 
5) Roční akční plán – hodnocení 

RNDr. Rölc, Ph.D.  představil přítomným zpracované 1. hodnocení ročního akčního plánu 
(materiál byl také součástí podkladů zaslaných členům ŘV e-mailem). Dále doplnil, že ještě 
během tohoto projektu budeme provádět 2. hodnocení tohoto plánu a zároveň budeme 
zpracovávat plán na další období - do roku 2025. Bude se jednat také o důležitý podklad pro 
projekt MAP IV, kde bude možné realizovat pouze aktivity v tomto plánu uvedené. 
 
Přítomní vzali informaci na vědomí.  
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6) Činnost pracovních skupin, aktivity ve školách 

Mgr. Bárta připomněl, že v projektu působí 4 pracovní skupiny (PS), které se setkávají 
4x ročně. PS průběžně projednávají aktualizované dokumenty, dávají návrhy na aktivity 
pro školy apod. Mezitím probíhají i některá společná setkání tematicky zaměřená (např. 
v září prof. Hábl – téma Na charakteru záleží a na 7. 3. je plánováno setkání zaměřené na 
téma Nadaní žáci). Specifická je pracovní skupina pro financování, která se zaměřuje 
hlavně na projednávání možností financování aktivit pro školy, projednává dokumenty 
a investiční priority. 
Mgr. Bárta zmínil také probíhající konzultace ve školách dle potřeb. Dále informoval 
o plánovaných návštěvách škol v období duben – květen, náplní bude příprava podkladů 
pro pokračovací projekt MAP IV. 
 
Přítomní vzali informaci na vědomí. 
           

 
7) Navazující projekt MAP IV  

 
Ing. Krupařová informovala o nyní dostupných informacích k přípravě projektu MAP IV: 
- Vyhlášení výzvy se očekává v červnu 2023. 
- 1. uzávěrka příjmu žádostí má být 31. 7. 2023. 
- Současný projekt MAP Turnovsko III je do konce srpna 2023, projekt MAP 

Turnovsko IV by měl být v období září 2023 – prosinec 2025. 
- Jako příjemce navrhujeme opět MAS – OPS pro Český ráj (jako u všech dosavadních 

projektů MAP Turnovsko). 
- Projekt má být ve svých aktivitách podobný minulému projektu MAP II. (bude 

možnost zahrnout do projektu např. různé semináře, workshopy, spolupráce s dalšími 
organizacemi apod. – musí být naplánováno už při předkládání projektu a musí být 
obsažené v plánu na roky 2023, 2024 a 2025. 

- Finančně by měl být také podobný minulému projektu MAP II. – dle počtu 
zapojených škol. Předpokládáme, že bude opět podmínka zapojení většiny škol a čím 
více, tím více financí bude možné použít na akce pro pedagogy. V našem ORP byly 
vždy zapojeny všechny školy – bylo by dobré zachovat. Opět bude potřeba získat od 
škol souhlas se zapojením – formuláře budou k dispozici zřejmě během května. 

- I v navazujícím projektu MAP IV bude muset fungovat ŘV. 
 
Přítomní neměli k tématu další dotazy, informaci vzali na vědomí. 
 

8) Různé – diskuse 
Bc. Valentová informovala o připravovaných akcích v rámci projektu KAP. Až to bude 
aktuální, obdrží MAP pozvánky k rozeslání do škol v ORP. Zároveň informovala, že není 
jasné, jak to bude s pokračováním projektu KAP a případným členstvím v ŘV 
v navazujícím projektu. 
V projektu NAKAP je nyní ještě finanční rezerva, proto do června tohoto roku lze 
realizovat aktivity pro pedagogy dle požadavků – např. z oblasti polytechnického 
vzdělávání, matematické gramotnosti apod. Je možné kontaktovat Ing. Petru Duškovou 
petra.duskova@kraj-lbc.cz 
 
Mgr. Bárta informoval o přípravě kalendářů. 
 
RNDr. Rölc ještě informoval o připravované výzvě v Programu rozvoj venkova – 
v 2.  polovině března (poběží do začátku května) na území MAS Český ráj a Střední 
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Pojizeří (Obecně prospěšná společnost pro Český ráj), lze žádat max. o 300 tis. Kč na 
1 projekt. V dalším období už školy v tomto programu nebudou moci žádat. 
 

9) Závěry z jednání 
 
Místopředseda ŘV konstatoval, že byly projednány veškeré podklady dle programu 
v pozvánce. Dokumenty ke schválení byly schváleny, ostatní body programu byly 
projednány a vzaty na vědomí. 
 
Místopředseda ŘV poděkoval všem přítomným za účast a spolupráci. Bylo domluveno, 
že další jednání ŘV bude zřejmě v červnu, kdy bude třeba schválit výstupy současného 
projektu a přípravu dalšího projektu. Zvážíme formu hlasování per rollam. 

            
 
 
Zapsala: Ing. Lenka Krupařová    

Ověřila: Mgr. Petra Houšková 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1. Aktualizované Investiční priority 
2. Aktualizovaný Strategický rámec 
3. Aktualizovaný Akční plán 


